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          內政部國土測繪中心三維圖資成果資料申請

         National Land Surveying and Mapping Center, Ministry of the Interior
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申請人 Applicant：

代表人姓名 Name of representative：

立案證號（或統一編號）Certification No. (or Business Registration No.)：

聯絡地址 Contact Address：

申請人類別
Categories of Applicant

□中央機關 Central government □地方政府 Local government
□公營事業 Public enterprise　 □學術單位 Academic institution
□公司團體 Corporation/organization　

聯絡人
資訊

Contact
person

姓名 Name：

電話 Tel：

國民身分證統一編號 ID Number

傳真/電郵地址 Fax/ email address：

資料種類
Data code

直轄市、縣（市）
Municipalities and cities (counties)

填表說明
Explanation for filling out the form

※資料種類代碼 Data code：
1：三維建物原始版 KMZ
   Original version of 3D building (KMZ)
2：三維建物融合版 KMZ
   Processed version of 3D building (KMZ)
3：三維建物融合版 I3S
   Processed version of 3D building (I3S)
4：三維建物融合版 3Dtiles
   Processed version of 3D building (3D Tiles)
5：三維道路-國道 KML
   Original version of 3D road-national highway (KML)
6：三維道路-快速道路 KML
   Original version of 3D road-expressway (KML)
7：三維道路-直轄市、縣（市）範圍道路 KML [包含省

道、縣（市）道、鄉（區）道、市區道路（路街）] 
3D road-Municipalities and cities (counties) road (KML) 
[Include provincial highway, city (county) highway, district 
highway (country roads), urban roads (Rd. and St.)]

8：臺灣通用電子地圖加值分棟建物框(SHP)
   Refinement building frame of Taiwan e-Maps(SHP)
※申請全國性三維道路模型者（如國道或快速道路），免

填直轄市、縣（市）。  Apply  3D national  highway or
expressway,  the  municipalities  and  cities  (counties)  is  not
necessary.

※申請人請填寫機關或團體名稱，並於代表人姓名填寫首
長或負責人姓名，聯絡人則填寫申請承辦人員資料，並
應填寫立案證號。Please specify the name of institution or
organization in  the  “Applicant”  field;  the  name of  principal  or
representative in the “Name of representative” field, the name of
case officer  in  the “Contact  person” field.  The certification no.
shall be specified in the application form.

※非政府機關之團體須檢附團體設立證明文件（如公司團
體登記核准函、立案證書、公司登記證明文件、商業登
記證明文件，或列印公開於公司或商業登記主管機關網
站之登記資料）。Non-government organization shall attach
the documents for the establishment (ex: corporation/organization
registration approval letter, registration certificate, documents for
the corporation registration, documents for business registration or
the copy of registration data on the website).



使用目的及預期效益（請具體說明，內容文字以 200 字為原則）Purpose and anticipated benefit (please

explain it specifically around 200 words)：

計畫或應用系統名稱（若有網站請加填網址）Name of the plan or the application system (please fill in the

URL if there is a website)：

申請人

同意

回饋項目
Contribution

from

applicant

提供效益調查表Please provide the benefit investigation form：
（自申請日起１年內提供within 1 year from the application data）
將於___年___月___日檢送圖資使用效益調查表___份。I agree to provide
___ copies of the benefit investigation form of application data on_________.

請加蓋機關印信

或關防
Please affix the seal of

the institution,

organization or

company

*本案預計加值成果為The expected value-added results:
____________________________________________________________
可依貴中心需要，將加值成果以適當方式或形態無償回饋貴中心參考。
to the NLSC in an appropriate way, depends on the need of NLSC.

Attach
-ment

□1.資料用途證明文件 Documents for data usage □2.團體設立證明文件 Documents for the establishment
□3. 測繪成果加值利用規定同意書 Consent form of Regulations Governing Value-added Use    

□4. 其他 Other:________________________

資料使用注意事項 Important notes of data：
1.申請人應已清楚理解三維建物模型及三維道路模型係利用二維圖資、數值地形模型、材質紋理資料庫等既有
圖資加值產製，並充分知悉其與真實建物及道路存在差異及成果使用限制 (詳見多維度國家空間資訊服務平
臺)。The applicants should be well aware that the 3D model data is value-added data produced out of the 2D map data.

Further, please bear in mind that, due to the produce method, there may be differences between the 3D model and the real

world, and there are some limits of the 3D model (see more details on the Taiwan 3D Map Service).

2.「原始版」為本中心產製及各機關提供之完整成果，「融合版」係原始完整版依據三維地形資料處理後之成
果，為成果展示及服務發布使用資料，在 1 個空間位置僅保留細緻度最高之建物模型。The original version

remains all the model made by the NLSC and various organizations. The  processed version remains only one model with

the highest level of detail (LOD) while overlap.

3.本案檢附相關證明文件所載作業範圍與計畫（專案）實際執行範圍相符；至申請資料種類及範圍亦未逾前開
作業需求。The actual operation area and the data type and area be filled in the application form should be comply with the

attached plan or project document.

4.申請人應依申請目的使用資料，不得移作申請目的外之使用。An applicant shall use the data pursuant to the purpose

of the application and may not use the data outside the scope of the purpose specified in the application.

5.非經本中心書面許可，申請人不得自行重製或交付他人使用，亦不得以附加或改良資料為由，自行重製或交
付他人使用。Without the NLSC’s written consent, an applicant may not duplicate the data or deliver the data to a third party for

use, or duplicate the data or deliver the data to a third party for use for the purpose of adding or modifying the data.

6.申請人將資料委託處理時，應於申請書備註欄載明，委託事務完畢後，應將資料收回，受託人不得留
存。Where an applicant entrusts the data to a mandatory, the applicant shall specify such mandate in the remarks column of the

application form and collect the data from the mandatory, who is not allowed to keep a copy of such data in any form, after the

mandate completes.

7.資料使用若涉及著作權、國家安全等相關觸法情事，概由申請人自負所有民事及刑事責任。An applicant shall

be fully and solely responsible for all civil and criminal liabilities if the applicant’s use of the data infringes upon copyright or

national security.

8.申請人如對交付之資料有疑義，應於資料交付起七日內檢附收據提出疑義，由本中心查明處理，逾期不予受
理。 Where an  applicant  has  any  doubt  regarding  the  delivered  data,  the  applicant  shall  raise  the  doubt  to  the  NLSC for

examination by submitting the receipt within seven days after the delivery of such data, or otherwise the NLSC will not answer the

case if the applicant fails to do so within the stipulated time limit.

9.本申請書依測繪成果申請使用辦法蒐集個人資料，僅供本申請使用，不作為其他用途。 Personal information

gathered in accordance with “Regulations of surveying and mapping data application”, is just for the use of this application only,

not for other purposes.

以上申請欄位不足時，請填寫續頁表格 If there is not sufficient space in the above application columns, please fill the continuation sheet.

以下由本中心填寫 Below shall be filled out by the review staff of the NLSC

審查意見

 Opinions

□通知補正，原因 Notification of correction, due to：

□通知駁回，原因 Notification of rejection, due to：

□審查通過，原因 Notification of approval, due to：

承辦人員
Staff in charge

核稿人員
Reviewer

承辦單位主管
Supervisor

申請人交付媒體
Applicant media delivered

申請人領件簽收
Applicant received

　年 　月 　日
   Year   　month       day

　年 　月 　日
   Year   　month       day
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資料種類
Data code

直轄市、縣（市）
Municipalities and cities (counties)

填表說明
Explanation for filling out the form

※資料種類代碼 Data code：
1：三維建物原始版 KMZ
   Original version of 3D building (KMZ)
2：三維建物融合版 KMZ
   Processed version of 3D building (KMZ)
3：三維建物融合版 I3S
   Processed version of 3D building (I3S)
4：三維建物融合版 3Dtiles
   Processed version of 3D building (3D Tiles)
5：三維道路-國道 KML
   Original version of 3D road-national highway (KML)
6：三維道路-快速道路 KML
   Original version of 3D road-expressway (KML)
7：三維道路-直轄市、縣（市）範圍道路 KML [包含省

道、縣（市）道、鄉（區）道、市區道路（路街）] 
3D road-Municipalities and cities (counties) road (KML)
[Include provincial highway, city (county) highway, 
district highway (country roads), urban roads (Rd. and 
St.)]

8：臺灣通用電子地圖加值分棟建物框(SHP)
   Refinement building frame of Taiwan e-Maps(SHP)
※申請全國性三維道路模型者（如國道或快速道路），

免填直轄市、縣（市）。 Apply 3D national highway
or expressway, the municipalities and cities (counties) is
not necessary.


